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Datum  
Tid 
Plats 

2023-08-17 
Kl. 1900 
Jitsi-möte 

Närvarande Stefan Fägerhall SM0ASB (ASB) 

Gunnar Lövsund SM0BYO (BYO) 

Kalle Färdigh SM0NUE (NUE)  

Lasse Jacobsson SM0FDO (FDO)  

Nils Willart SM0FNV (FNV)  

Joakim Svanfeldt SA0BSJ (BSJ)  

Göran Björk SM0IKR (IKR)  

Gun Ahtola SM0YDQ (YDQ) suppleant  

Möte nr. 2023-07 Frånvarande Joacim Wiberg SM0TXD (TXD) suppleant 

Protokoll vid styrelsemöte              Rev. A 
Nr. Kommentar 

§1 Mötets öppnande 
Ordförande Stefan/ASB öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
Gunnar/BYO utsågs till sekreterare för detta möte. 
Kalle/NUE och Nisse/FNV valdes till att justera detta protokoll. 
Mötet genomfördes via Jitsi meet.  

 

§2 Är mötet beslutsmässigt? 
Mötet befanns vara beslutsmässigt. 7 ledamöter deltog av 7 ordinarie. 1 suppleant deltog. 
Dagordningen godkändes. 
 

§3 Föregående mötesprotokoll 
Protokollet från styrelsemöte 2023-06-15 godkändes och lades till handlingarna. 
 

§4 Ekonomi 
 
Aktuell kontoställning 2023-08-17 
Bank 1 145 000 kr 
Bank 2 25 000 kr  Återställningsfonden 
Plusgiro 17 133 kr  
Växelkassa 1 472 kr 
Kassa 8 280 kr Frimärken 
Summa 196 885 kr 
  
Större inkomster (>500 kr)  2023-06-15—08-17 

 Förtäring 773 kr  

 Kursavgifter 5 194 kr  

 Försäljning 11 191 kr Tradera och kontant 

 Övrigt 375 kr  
   

Större utgifter (>500 kr)  2023-06-15—08-17  

 Data/IT Internet 648 kr 

 Hyra Kvarnbäckskolan 665 kr 

 Övriga hyreskostnader 762 kr HSB 

 Hyra klubbstuga 9 794 kr 



2 

 Renhållning 871 kr 

 El 977 kr 

 Reparation o service 1 500 kr Svets fiberkabel 

 Övrigt 1 593 kr  
  
Övriga noteringar 

 Lägsta elförbrukningen för juli sedan 2013! 

 Inkomster 2023: 113 014 kr  Kostnader 2023: 101 526 kr Resultat 2023: 11 487 kr 
  

§5 Skrivelser/externa kontakter 
 
Inkomna skrivelser 

 Vi har fått besked från Skatteverket att vi är berättigade till elstöd med 4084 kr. Oklart när det kom-
mer att utbetalas. 
 

Utsända skrivelser 

 Inga. 
 
Kontakter 

 Skärgårdsstiftelsen har höjt hyran för klubbstugan med 1017 kr per kvartal. Indexhöjning. ASB har talat 
med Stiftelsen och höjningen är helt i sin ordning. 

 ASB har talat med Haninge kommun om bidrag till hyra av Fredrika Bremerskolan för prylmarknaden. 
Kommunen har inte återkommit än. 
 

§6 Lägesrapporter 
 
Certifikatprov 

 Prov ska genomföras 19/8. 4 ev. 5 deltagare. Micke/SM0LYC är provförrättare 
 
AMPRNet 

 Installationen på Gålö fungerar nu efter skarvning av optofibern från masten till stugan. ASB ska kon-
takta SM0TCZ/Håkan om installationen i Brandbergen. När den är klar kommer SK0QO att vara inne i 
nätet. 

 
YOTA contest 

 Genomfördes 22/7 med 4 ungdomar under ledning av SM5OUU/Linus. 195 QSO avverkades. Notera-
des att det bara var SK0QO som bemannades med ungdomar. 

 
JOTA/JOTI 

 Planeras till 20-22 oktober. Västerhaninge Sjöscoutkår är intresserade att delta någon av dagarna hos 
oss. FDO och FNV organiserar ihop med kåren. 

 
Prylmarknaden 28/10 

 Ser ut att lösa sig med den viktiga funktionen YL-baren. FNV tar ansvaret men behöver mera hjälp. 

 DL0/Johan Thid undrar om vi kan ha DL0-möte i samband med prylmarknaden. Vi är positiva men vid 
vilken tidpunkt? FDO kontaktar Johan. 

 SM0CBW/Åke kan låna ut en kortterminal (iZettle?) till YL-baren. Men det kanske är praktiskt med en 
egen till klubben. 

 Planeringsmöte kort före Prylmarknaden kan behövas. FDO. 
 
Höstens program 

 TXD ansvarar för höstprogrammet. Eftersom han inte var närvarande för rapport så tar ASB kontakt 
med honom. 
 

Repeater 

 Den digitala repeatern i Brandbergen är ur funktion och ska servas av FNV 
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§7 Uppföljning och uppdatering av Att-göra-lista (bilaga 1)  
ASB uppdaterar listan.  

 NUE och Jack har utfört målningsarbete på två väggar under juli 

§8 Nästa möte 
2023-09-21  
2023-10-19 
2023-11-16 
Samtliga möten kl. 1900 på Gålö och/eller JITSI. 
 

§9 Övriga frågor 
 
SödRa-bladet.  

 FDO vill ha in artiklar snarast. 
 
Bullen 

 Höstens första Bulle sänds på söndag 20/8. Vi har för få som läser Bullen 

 FNV propagerar för att vi bara kör en lokal Bulle för SK0QO och kanske inte varje söndag. Kanske en 
rapport efter senaste styrelsemötet. 
 

Kolmilan på Gålö 27/9 – 3/10 

 Kan vi ställa upp med att demonstrera amatörradio i samband med miladagarna? SM0OUU ställer 
gärna upp tillsammans med någon annan för att sätta upp en station någon av dagarna. FNV hör med 
Robert/SM0TAE som varit med tidigare. 

 
Båtutflykten med HMS Jägaren 

 ASB skriver ett tackbrev till Haninge kommun och redovisar vad vi gjort för det erhållna bidraget.  
 

§10 Mötet avslutas 
Ordförande tackade deltagarna och avslutade mötet. 
 

 
 
Bilagor:  
Bilaga 1. Att-göra-lista 2023-08-17 
 
 
 
 
Vid pennan: 
     
____________________________    
Gunnar Lövsund/SM0BYO     
 
 
 
Justeras:        Justeras:     
   
____________________________     ____________________________  
Karl-Erik Färdigh/SM0NUE      Nils Willart/SM0FNV 
 


